
Kære samlede kulturudvalg.  

Jeg er sikker på, at I hver især har fået mange henvendelser om dette emne - og her er en mere. Jeg vil 

gerne opfordre jer til at indlede en undersøgelse af lukningen af Radio 24syv, så vi kan få afdækket om 

udbudsrunden har været håndteret korrekt.  

Ydermere håber jeg I vil arbejde i retning af en løsning, hvor 24syv kan genopstå som kanal, enten på FM 

eller DAB. En halv million danskere elskede den radio og oplever lige nu en sand sorg, og på sigt et afsavn - 

og vi forstår ikke hvorfor? Vil I ikke nok som samlet udvalg tage denne sag op og finde en løsning?  
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